

*Constitution Act 1867*, in the presence of the Clerk of the Senate, the Commissioner appointed to receive and witness same.

*It being six o'clock, the Speaker left the Chair to resume the same at eight o'clock.*

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Report of the Commission of Inquiry into the use of drugs and banned practices intended to increase athletic performance—The Honourable Charles L. Dubin, Commissioner.—Sessional Paper No. 342-733.

Reports of the Department of the Solicitor General required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-734.

Reports of the Canada Labour Relations Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-735.

Report of Atomic Energy of Canada Limited, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-736.

Report of the Canada-Nova Scotia Offshore Petroleum Board, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the period January 6 to March 31, 1990, pursuant to subsection 30(3) of the *Canada-Nova Scotia Offshore Petroleum Resources Accord Implementation Act*, Chapter 28, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-737.

Report of the National Capital Commission, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-738.

Report of the International Development Research Centre, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to section 22 of the *International Development Research Centre Act*, Chapter I-19, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-739.

*1867, en présence du Greffier du Sénat, commissaire nommé pour recevoir et attester cette déclaration.*

*Comme il est dix-huit heures, l'honorable Président quitte le fauteuil pour le reprendre à vingt heures.*

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport de la Commission d'enquête sur les recours aux drogues et aux pratiques interdites pour améliorer la performance athlétique (L'honorable Charles L. Dubin, commissaire).—Document parlementaire n° 342-733.

Rapports du ministère du Solliciteur général établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-734.

Rapports du Conseil canadien des relations du travail établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-735.

Rapport de Énergie atomique du Canada, Limitée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-736.

Rapport de la Commission Canada-Nouvelle-Écosse des pétroles sous-marins, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour la période allant du 6 janvier au 31 mars 1990, conformément au paragraphe 30(3) de la *Loi de mise en oeuvre de l'Accord Canada-Nouvelle-Écosse sur les hydrocarbures extracôtiers*, chapitre 28, Lois du Canada, 1988.—Document parlementaire n° 342-737.

Rapport de la Commission de la Capitale nationale, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-738.

Rapport du Centre de recherches pour le développement international, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 22 de la *Loi sur le Centre de recherches pour le développement international*, chapitre I-19,